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Abstract (en)
[origin: WO03000812A1] Thermisch und mit aktinischer Strahlung härtbare Beschichtungsstoffe, enthaltend (A) mindestens ein Bindemittel mit
isocyanatreaktiven funktionellen Gruppen und (B) eine Vernetzungsmittelkomponente, enthaltend (i) freie und/oder blockierte Isocyanatgruppen,
(ii) reaktive funktionelle Gruppen, enthaltend mindestens eine mit aktinischer Strahlung aktivierbare Bindung, (iii) flexibilisierende Segmente,
die als Bestandteil dreidimensionaler Netzwerke deren Glasübergangstemperatur Tg erniedrigen, und (iv) hartmachende Segmente, die als
Bestandteil dreidimensionaler Netzwerke deren Glasübergangstemperatur Tg erhöhen, mit der Massgabe, dass die Vernetzungsmittelkomponente
(B) mindestens einen Bestandteil, der die Merkmale (i) und (ii) aufweist enthält oder hieraus besteht; Verfahren zu ihrer Herstellung und ihre
Verwendung.
[origin: WO03000812A1] The invention relates to coating materials which can be cured thermally and by means of actinic radiation, comprising:
(A) at least one binding agent containing isocyanate-reactive functional groups and (B) a cross-linking agent component containing (i) free and/
or blocked isocyanate groups, (ii) reactive functional groups containing at least one bond which can be activated by actinic radiation, (iii) flexible
segments which, as a constituent of three-dimensional networks, lower their glass transition temperature Tg, and (iv) curing segments which, as
a constituent of three-dimensional networks, increase their glass transition temperature Tg, provided that the cross-linking agent component (B)
comprises at least one constituent having the characteristics (i) and (ii) or consists thereof. The invention also relates to a method for producing said
coating materials and the use thereof.
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